
Zápis ze správní rady Podzvi činska
24. 11. 2014, 9:00 hod., OÚ Holovousy

Program:
1. Zahájení
2. Členové Správní rady sdružení Podzvičinsko
3. Aktivity v roce 2014
4. Plány pro rok 2015
5. Hospodaření za rok 2014
6. Ostatní

Přítomni dle prezenční listiny.

1. Zahájení
Klára  Stannerová,  manažerka  sdružení  Podzvičinsko,  a  Martina  Berdychová,

předsedkyně  sdružení  Podzvičinsko,  uvítaly  přítomné  na  OÚ  v Holovousích.  Poté  bylo
zahájeno zasedání. 

2. Členové Správní rady sdružení Podzvi činsko
Martina  Berdychová otevřela  diskuzi  ohledně  budoucích  členů  Správní  rady  (SR)

sdružení  Podzvičinsko.  Přítomní  souhlasili,  že i  nadále  budou členy  SR,  tudíž  je  možné
připravit návrh pro zasedání Valné hromady (VH), která tento návrh prodiskutuje, případně

navrhne  nové  členy  a  následně  odhlasuje  nové  složení  SR  sdružení  Podzvičinsko.
Předběžně  pouze jako podklad pro zasedání VH a následně  SR byli  navržení: předseda
sdružení  Podzvičinsko  pan  Ivan  Doležal  (místostarosta  města  Hořice),  místopředseda
sdružení  Podzvičinsko  pan  Miroslav  Nosek  (starosta  města  Miletín).  Volba  členů  SR
proběhne na zasedání VH a následně zasedne SR, která ze svých členů již oficiálně zvolí
předsedu a místopředsedu. Tento proces vychází ze Stanov sdružení Podzvičinsko. 

SR se shodla s návrhem oslovit zájemce do jejich řad na zasedání VH a předběžně

oslovit starostu Bílé Třemešné pana Š. Čeňka, zda by nenahradil odcházející členku Správní
rady paní Martinu Berdychovou.

Pan P. Šubr navrhl i možnost snížit počet členů SR sdružení Podzvičinsko (v případě,
že by nikdo, a to ani p. Čeněk, neměl o pozici zájem). Dle Stanov je minimální počet členů

SR 5 včetně předsedy a místopředsedy. 
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K.  Stannerová  tedy  připraví  návrh  nových  členů,  předsedy  a  místopředsedy
pro zasedání VH, které se bude konat 4. 12. 2014 v Miletíně od 17:00 hod., v případě zájmu
zapracuje i nového člena p. Čeňka. 

3. Aktivity v roce 2014
Sdružení Podzvičinsko opětovně podalo žádost na Královéhradecký kraj o rozdělení

TVÚ Krkonoše a Podkrkonoší. Důvodem je nejen geografická a historická odlišnost obou
oblastí, ale především neakceptování Podkrkonoší jako rovnocenného partnera Krkonošemi.
Kraj  se  tímto  návrhem  bude  zabývat  na  zasedání  zastupitelstva,  zástupci  odboru
pro cestovní ruch chápou důvody žádosti, ale doporučují, aby i Krkonoše s tímto návrhem
souhlasily.

Od  listopadu  2013  spolupracuje  sdružení  Podzvičinsko  s městem  Hořice
v rámci projektu  Meziobecní  spolupráce.  Klára  Stannerová  a  Kateřina  Karešová  jsou
od listopadu 2013 zaměstnanci města Hořice a to na 19 měsíců, kdy v rámci ORP Hořice
pracují  na  tvorbě  strategického  dokumentu  MOS.  Kateřina  Karešová  je  rovněž  stále
zaměstnancem sdružení Podzvičinsko.

DM Podzvičinsko dále spolupracuje s KHK na provozu datového skladu.
DM Podzvičinsko i nadále vypomáhá s administrativou obci Úhlejov s žádostí o dotaci

do Nadace VIA – fond kulturního dědictví.
DM Podzvičinsko spolupracuje s KHK na projektu Podpora rozvoje cestovního ruchu

v Královéhradeckém kraji. Konkrétně se jedná o aktivity: poskytování článků do Turistických
novin  a  newsletterů,  poskytování  textových  a  fotografických  podkladů  pro  tiskovinu
Cyklokomplet a pro brožuru Tipy na výlety. 

DM Podzvičinsko rovněž  spolupracuje se Svazkem měst  a obcí  (SMO) Krkonoše
na projektu  Pohádkové  Krkonoše  a  Podkrkonoší.  Konkrétně  proběhly  aktivity:  reklama
na Facebooku,  placená  reklama  PASEO  (10  portálů  cestovního  ruchu),  hra  Pohádkové
Krkonoše a Podkrkonoší na námět Krkonošských pohádek, propagační předměty jako jsou
igelitové tašky a propagační desky, tiskovina pro Podkrkonoší jazyková mutace Tipů na výlet
z 6 lokalit v jedné trhačce (3 jazykové mutace pol, nj, aj). 

Se  SMO  Krkonoše  rovněž  spolupracuje  DM  Podzvičinsko  v rámci  projektu
Krkonošské cyklobusy. Ty v území Podkrkonoší v roce 2014 jezdily 2 letní měsíce (červenec
a  srpen)  vždy  ve  čtvrtek  a  sobotu.  Závěrečné  vyhodnocení  projektu,  příjmy  a  náklady
podkrkonošské  linky  budou  od  SMO  Krkonoše  předány  na  jednání  dne  27.  11.  2014
ve Vrchlabí, jehož se DM Podzvičinsko rovněž bude účastnit. 

V roce 2014 rovněž byly organizovány již tradiční akce Otevírání a Zavírání turistické
sezony na Zvičině, na jejichž pořádání přispěla Rada KHK částkou 30.000,-. Obě akce jsou
již tradiční a těší se ze stále se zvyšujícího se počtu návštěvníků.

Proběhla  oprava NS K.  J.  Erbena I.,  kdy  byly  vyměněny všechny tabule  (10  ks)
z důvodu poškození jak vlivem počasí,  tak i  lidskou příčinou (propáleniny,  malůvky atd.).
Také byly tabule nastaveny do vertikální polohy, aby se zmenšil negativní dopad přírodních
jevů. V rámci této činnosti byly rovněž opraveny tabule na NS Zvičinské vyhlídky (3 ks), kdy
2 tabule byly zničeny vlivem špatného počasí a 1 tabule byla zcela odcizena. 

DM Podzvičinsko rovněž poskytuje poradenskou činnost v rámci závěrečných prací.

4. Plány pro rok 2015
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KHK plánuje vypsat výzvu pro subjekty působící v CR (nejen DM), bude možné žádat
až o 350.000,-. Sdružení Podzvičinsko připravuje žádost o tento grant v celkové možné výši. 

Veletrhy  2015  –  DM  plánuje  osobní  účast  na  veletrzích:  Holiday  World  v Praze,
Infotour  Hradec  Králové,  For  Bikes  Praha  a  nově  také  v Dovolená  a  Region  v Ostravě.
Společně se budou veletrhů účastnit další subjekty z Podkrkonoší (MIC Hořice, MIC Dvůr
Králové n/L., Revitalizace Kuks o.p.s., ZOO Dvůr Králové a.s.). Dále má DM Podzvičinsko
v plánu zúčastnit se Dožínek v Hradci Králové. Na další veletrhy, kterých se budou účastnit
ostatní  subjekty  z Podkrkonoší  nebo  KHK,  bude  sdružení  zasílat  alespoň  propagační
materiály. 

DM  Podzvičinsko  rovněž  připravuje  grantovou  žádost  do  projektu  přeshraniční
spolupráce  do  Fondu  mikroprojektů  v Euroregionu  Glacensis.  V současné  chvíli  jsou
shromažďovány aktivity,  které by do projektu mohly  být  zapracovány.  Jde o větrný mlýn
v Borovnici, rozhlednu na Krkonošské vyhlídce a na Chlumu v Hořicích, vyhlídky nedaleko
Lázní Bělohrad a Šárovcovy Lhoty atd. Rovněž je nutné opravit, nahradit, přidat informační
cyklistické tabule (dle letního monitoringu, který prováděl DM Podzvičinsko). Rovněž se stále
hledá partner pro tento projekt.  

 
5. Hospoda ření za rok 2014

Členům správní rady byl předložen soupis hospodaření za rok 2014. Viz příloha č. 1.
Hospodaření bylo se členy správní rady probráno, bez připomínek.

6. Ostatní
Dalším žadatelem o vstup do sdružení Podzvičinsko bude zřejmě obec Nemojov. 

Valná hromada je naplánována na 4. 12. 2014 od 17 hod. v Miletíně.

DM Podzvičinsko
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Příloha č. 1

 

Výdaje 422 684,78 předpokl.

MZDY 156 000,00

plný úvazek KD 0,00

poloviční KK DPP-10000,- 120 000,00

účetní DPP-3000,- 36 000,00 pozn.

vedení sdružení 0,00

Provozní náklady 123 923,00 pozn.

poštovné vč. Známek 1 453,00

služby - servis, uce program, parkovné atd. 5630,- 4 921,- 1743 12 294,00

cestovné 1.-10.2014 21 261,00

provoz webu po 2057,-/měs. 24 684,00 pozn.

pronájem, elektrika, plyn, pevná linka atd. odhad 40 000,00 pozn.

ostatní náklady (kanc. potřeby, poplatky BÚ) 1.-10.2014 2 362,00

oprava NS příspěvek od Miletína 21 869,00

Projekty - kofinancování 142 761,78

Krkkonošské cyklobusy 2014 odhad? 5 000,00 pozn.

Akce - Otevírání a Zavírání sezony na Zvičině 30 000,-dar KHK 303,00 pozn.

SZIF - Erben II. 2013/67.146,- 137 458,78 pozn.

Veletrhy 0,00

v rámci cestovného v rámci cestovného 0,00

PŘÍJMY 670 704,00 předpokl.

členské příspěvky 2013 277 304,00

SZIF - Erben II. 180 000,00 pozn.

provoz - prodej prop.mat., úroky 1.-10.2014 966,00

Datový sklad - KHK 147 434,00

Akce - Otevírání a Zavírání sezony na Zvičině Dar KHK 30 000,00

Krkonošské cyklobusy
Dar HK, Sad, Most, 
BT, Jar.,Miletín, 35 000,00

hospodá řský výsledek 248 019,22

HOSPODAŘEDNÍ za rok 2014
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